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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.4.2019 

VIII Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 26 kwietnia 2019 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 26 kwietnia 2019 r. o godz. 14:00 

Zakończono o godz. 17:04 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczył    Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

      - Wioletta Dorota Żukowska 

      

Protokołowała   Inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

     - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji. 
 

Otwarcia sesji dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witała radnych przybyłych na sesję, Zastępcę Burmistrza – Sylwię Wieloch. Witała 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – Roberta Wiśniewskiego, 

Przewodniczącego Oleckiej Rady Seniorów – Witolda Jonczysa. Powitała kierowników 

jednostek organizacyjnych Gminy Olecko, prezesów spółek, kierowników wydziałów Urzędu 

Miejskiego, sołtysów oraz mieszkańców biorących udział w sesji. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, iż sesja jest nagrywana,  

a nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 

wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali konferencyjnej. 

 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Marcin Czekay 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Wojciech Leonarczyk 

11. Renata Małgorzata Maciąg 

12. Mariusz Miłun 

13. Alicja Nowik 

14. Wacław Olszewski 

15. Marian Prusko 
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16. Wojciech Rejterada 

17. Marcin Roszko 

18. Alicja Stefanowska 

19. Grzegorz Wróblewski 

20. Wioletta Dorota Żukowska 

 

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 18 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Dwóch radnych przybyło na sesję podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport z obecności radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Stan przygotowania Gminy Olecko do sezonu letniego – referat Komisji Polityki 

Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji. 

5. Prezentacja sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Olecku za 2018 rok. 

6. Oświadczenia radnych. 

7. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) podziału Sołectwa Jaśki,  

b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w formie darowizny, 

c) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, 

d) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Olecko w roku 2019, 

e) określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Olecko w roku 2019, 

f) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki, 

g) zmiany przedstawiciela do reprezentowania gminy w Stowarzyszeniu 

„Euroregion Niemen”, 

h) zmiany przedstawiciela Gminy Olecko jako członka rzeczywistego Unii 

Miasteczek Polskich, 

i) przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji 

rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych, 

j) zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku, 

k) upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku 

do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 

dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, 

l) upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku 

do prowadzenia postępowań z zakresu świadczeń pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym,  

m) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028, 

n) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

9. Podjęcie stanowiska w sprawie modernizacji dróg wojewódzkich nr 653  

i 655 przebiegających przez teren Gminy Olecko. 

10. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

11. Zamknięcie obrad sesji. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

Przypomniała, iż zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy wniosek  

w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady.  

 

Wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

przedstawiła informacje z działalności poszczególnych wydziałów merytorycznych. 

Poinformowała, że pełna informacja międzysesyjna zostanie umieszczona na stronie 

internetowej w zakładce – Urząd Miejski – Informacjw międzysesyjne. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Radny Mariusz Miłun 

poruszył następujące sprawy: 

 nawiązując do anonimowego pisma wniesionego przez niezadowolonych nauczycieli 

stwierdził, iż na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  

i Rekreacji ustalono, że do sesji Burmistrz przygotuje odpowiedź na jego zapytanie  

w sprawie tzw. godzin dyrektorów. W informacji międzysesyjnej odpowiedź nie 

padła, 

 prosił o przesyłanie radnym treści informacji międzysesyjnych dzień przed sesją, 

 zaznaczył, iż nie otrzymał odpowiedzi na interpelację odnośnie poprawy 

bezpieczeństwa w ruchu drogowym, złożoną w dniu 6 kwietnia br., 

 prosił, by uwzględnić w planach budżetowych na 2020 r. budowę ul. Przemysłowej, 

gdyż inwestor planuje wydatkować na Terenach Aktywności Gospodarczej  

ok. 40 mln zł. Ulica jest kluczowa dla tych terenów, a projekt jej budowy jest już 

wykonany, 

 chciał wiedzieć, jaka jest przyszłość energetyki w mieście oraz w jakim kierunku 

będzie rozwijać się Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku, 

 zapytał, na jakim etapie jest inwestycja modernizacji oświetlenia ulicznego 

realizowana w ramach partnerstwa publiczno-prywatnego, 

 podkreślił, że kontrolowana wycinka drzew jest jak najbardziej uzasadniona. Jednak 

brzeg jeziora przy drewnianym mostku, po wycięciu drzew, jest zanieczyszczony 

(fotografie w załączeniu). Prosił o uporządkowanie terenu,  

 zapytał, na jakim etapie są zmiany strukturalne w Przedsiębiorstwie Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku – m.in. aktualizacja statutu. Chciał również 

wiedzieć, co będzie z Towarzystwem Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku, 

gdyż były plany połączenia obu przedsiębiorstw,  

 mieszkańcy sygnalizują, iż w punkcie dobrowolnego zbierania odpadów odpady 

zielone nie są przyjmowane. Prosił, by to wyjaśnić. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

zauważyła, iż są to wnioski i interpelacje, które winny wpłynąć w formie pisemnej. 
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Radca prawny – Łukasz Oniśko 

podkreślił, iż realizowany punkt sesji dotyczy informacji o działalności Burmistrza między 

sesjami i pytania radnego powinny dotyczyć tych tematów, które zostały przedstawione. Inne 

poruszone kwestie to interpelacje, które zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym winny być 

złożone w formie pisemnej, a odpowiedź udzielona w ciągu 14 dni. 

 

Radny Mariusz Miłun 

odniósł się do wypowiedzi radcy prawnego wskazując, iż na złożoną interpelację nie otrzymał 

odpowiedzi w ciągu 21 dni, zaś na sesji Rady Powiatu punkt dotyczący interpelacji 

prawdopodobnie znajduje się w porządku obrad. Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej 

wyraźnie wskazał, iż w tym punkcie może toczyć się dyskusja. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

wyjaśnił, iż nie zna statutu Powiatu Oleckiego, ale nic nie stoi na przeszkodzie, by zmienić 

statut Gminy Olecko w tym zakresie. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

poprosiła Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska  

o wyjaśnienie przekroczenia termin udzielenia odpowiedzi na interpelację. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

poinformował, że odpowiedź była przygotowana, w tej chwili wyjaśnia, dlaczego nie dotarła. 

Przeprosił za zaistniałą sytuację. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odniosła się do części zgłoszonych zapytań. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

odpowiedział na zapytanie w sprawie modernizacji oświetlenia ulicznego. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

poinformował, iż na ostatnim posiedzeniu Komisji Oświaty (…) wspólnie z radnym 

Wojciechem Rejteradą poruszyli temat ewentualnego zwrotu wynagrodzenia osobom, które 

brały udział w strajku nauczycieli w formie dodatku motywacyjnego, premii lub rozłożenia 

kwoty na raty. Prosi, by rozważyć wszelkie możliwe rozwiązania, a prośbę przekazać także 

do Starostwa Powiatowego w Olecku, bo w strajku brał także udział Zespół Szkół 

Technicznych w Olecku. 

 

Radni nie zgłaszali innych pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

przedstawiła informacje z okresu międzysesyjnego. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  
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Do punktu 4 – Stan przygotowania Gminy Olecko do sezonu letniego – referat Komisji 

Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa oraz Komisji Oświaty, 

Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Pani Anna 

Kaczor 

odczytała referat na temat stanu przygotowania Gminy Olecko do sezonu letniego – treść  

w załączeniu do protokołu. 

 

Pytań do referatu nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Prezentacja sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku za 2018 rok. 
 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska 

na podstawie prezentacji przedstawiła sprawozdanie z działalności ośrodka za 2018 r. – treść 

w załączeniu do protokołu. 

 

Radny Mariusz Miłun 

zapytał Zastępcę Burmistrza, na jakim etapie jest wyłączenie Środowiskowego Domu 

Pomocy w Olecku ze struktur MOPS. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

oddała głos kierownikowi wydziału merytorycznego. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

odpowiedziała, iż trwają prace organizacyjne i do końca roku z pewnością zostanie  

to zrealizowane. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

dodała, że zgodnie z przedłożonymi na dzisiaj projektami uchwał najpierw zostaną 

przeniesione zadania, następnie będą trwały prace nad zmianą statutów. 

 

Innych pytań do sprawozdania nie zgłaszano. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

w związku rozpoczynającym się właśnie posiedzeniem Unii Miasteczek Polskich zgłosił 

wniosek formalny w sprawie zmiany porządku obrad polegającej na wprowadzeniu do punktu 

6 punktu – podjęcie uchwały w sprawie zmiany przedstawiciela Gminy Olecko jako członka 

rzeczywistego Unii Miasteczek Polskich i wykreślenie w punkcie 8 porządku obrad 

przedmiotowego projektu uchwały. Numeracja pozostałych punktów zmieni się odpowiednio.  

 

 

P R Z E R W A 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

wznowiła obrady. Poddała pod głosowanie wniosek formalny radnego Wojciecha 

Leonarczyka. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

 zmiany porządku obrad sesji polegającej na wprowadzeniu do punktu 6 punktu: 

- Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przedstawiciela Gminy Olecko jako członka 

rzeczywistego Unii Miasteczek Polskich i wykreślenie w punkcie  

8 porządku obrad przedmiotowego projektu uchwały. Numeracja pozostałych 

punktów zmienia się odpowiednio.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

P R Z E R W A 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

wznowiła obrady i poinformowała, iż Rada przystąpi do realizacji punktu 6 porządku obrad 

po zmianach. 

 

 

Do punktu 6  – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przedstawiciela Gminy Olecko jako 

członka rzeczywistego Unii Miasteczek Polskich. 
 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja ustaliła, aby przedstawicielami Gminy Olecko zostali Burmistrz 

Olecka i Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) ustaliła, aby przedstawicielami Gminy 

Olecko zostali Burmistrz Olecka i Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja ustaliła, aby przedstawicielami Gminy Olecko zostali Burmistrz 

Olecka i Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są inne kandydatury na przedstawicieli gminy. 

 

Radni nie zgłosili innych kandydatur. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz 

innych osób zainteresowanych czy mają uwagi do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytała radnych, czy są uwagi do projektu 

uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany przedstawiciela Gminy Olecko jako członka rzeczywistego Unii Miasteczek 

Polskich. 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany przedstawiciela Gminy Olecko jako 

członka rzeczywistego Unii Miasteczek Polskich. 
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U c h w a ł a   Nr ORN.0007.31.2019 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7  – Oświadczenia radnych. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

przypomniała, iż zgodnie ze Statutem Gminy Olecko radni mają prawo zgłaszać oświadczenia 

na sesjach, zaś teksty zgłoszonych oświadczeń złożone na ręce Przewodniczącego stanowią 

załącznik do protokołu z sesji.  

Prosiła o zgłaszanie oświadczeń. 

 

Radna Janina Anuszkiewicz  

złożyła oświadczenie w sprawie dostrzeżonych problemów w opiece zdrowotnej – treść  

w załączeniu do protokołu. 

 

Radny Wojciech Rejterada 

złożył oświadczenie apelując do oleckiej „prawicy” w sprawie użycia swoich kontaktów  

z rządem i interwencji w sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze krajowej  

nr 65 – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

odniosła się do złożonego oświadczenia. 

 

Radny Mariusz Miłun 

odniósł się do oświadczenia radnej Janiny Anuszkiewicz nie zgadzając się z niektórymi 

stwierdzeniami. 

Zapytał radnego Jakuba Dziubińskiego o kwestię zakupu karetki do oleckiego szpitala. 

 

Radny Jakub Dziubiński 

wyjaśnił, iż olecki sztab Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy został już rozliczony.  

W najbliższym czasie zostaną podjęte rozmowy z gminami ościennymi Powiatu Oleckiego  

i będzie wystosowane pismo w sprawie dofinansowania zakupu karetki. 

 

Radna Alicja Stefanowska 

złożyła oświadczenie odnośnie budowy ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze krajowej nr 65. 

– treść w załączeniu do protokołu. 

 

Radna Alicja Nowik 

nie zgodziła się opinią radnej Janiny Anuszkiewicz odnośnie szpitala. 

Złożyła ustne oświadczenie w sprawie złożonego projektu w zakresie opieki diabetologicznej 

zgłoszonego do konkursu. 

 

Radna Janina Anuszkiewicz 

ad vocem stwierdziła, iż na oddziale wewnętrznym szpitala są złe warunki higieniczne. 

 

Radni nie składali innych oświadczeń. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

przypomniała, że treść oświadczeń, zgodnie z przepisami, winna być złożona na piśmie, które 

będą stanowić załącznik do protokołu z sesji. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 8 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów 

uchwał. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektów uchwał.  

 

Radny Mariusz Miłun 

zwrócił uwagę, iż z dzisiejszej sesji Rady widać, że punkt dotyczący wymiany poglądów 

powinien znaleźć się w porządku obrad. Przewodniczący Komisji Statutowej ma już jakieś 

pomysły, ale brakuje czasu na realizację. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zaznaczyła, iż taki punkt był, ale statut został zmieniony. 

 

Innych uwag nie zgłaszano.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 9 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) podziału Sołectwa Jaśki  

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zwróciła się z prośbą o nieodczytywanie treści projektów uchwał. 
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Rada przez aklamację wyraziła zgodę na nie odczytywanie projektów uchwał. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie podziału 

Sołectwa Jaśki. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 podziału Sołectwa Jaśki. 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie podziału Sołectwa Jaśki. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.32.2019 

w załączeniu 

 

 

b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w formie darowizny 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria Wiktorzak 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w formie darowizny. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

 w formie darowizny. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.33.2019 

w załączeniu 

 

 

c) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria Wiktorzak 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 8 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.34.2019 

w załączeniu 
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d) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Olecko w roku 2019  

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wykazu kąpielisk na terenie Gminy Olecko w roku 2019.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Olecko w 

roku 2019. 
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U c h w a ł a   Nr ORN.0007.35.2019 

w załączeniu 

 

 

e) określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Olecko w roku 2019 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 8 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Olecko w roku 2019. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19, 

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia sezonu kąpielowego  

na terenie Gminy Olecko w roku 2019. 
 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.36.2019 

w załączeniu 

 

 

f) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie przegłosowała uwagę, jako nieuwzględnioną  

części. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie przegłosowała uwagę, jako nieuwzględnioną  

części. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie przegłosowała uwagę, jako nieuwzględnioną  

części. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

poinformowała, że do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wyłożonego do publicznego wglądu zgłoszono 1 uwagę. Zgodnie z załącznikiem  

Nr 2 do projektu uchwały Burmistrz zajął stanowisko o jej nieuwzględnieniu w części. 

Zapytała, czy radnym jest znana treść stanowiska Burmistrza w sprawie zgłoszonej uwagi? 

 

Radni przez aklamację potwierdzili, iż znana im jest treść zgłoszonej uwagi. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

przypomniała, że szczegółowo została ona przedstawiona na posiedzeniach komisji. 

Poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie w części uwagi zgodnie  

z uzasadnieniem zawartym w załączniku Nr 2 do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 nieuwzględnienia w części uwagi zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

Nr 2 do projektu uchwały.  
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Wyniki głosowania: 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko, Marcin Roszko. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

stwierdziła, iż uwaga nie została uwzględniona w części. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Dobki. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.37.2019 

w załączeniu 
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g) zmiany przedstawiciela do reprezentowania gminy w Stowarzyszeniu 

„Euroregion Niemen” 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) zdecydowała, aby przedstawicielem  

do reprezentowania gminy w Stowarzyszeniu „Euroregion Niemen” został Burmistrz Olecka. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja zdecydowała, aby przedstawicielem do reprezentowania gminy 

Olecko w Stowarzyszeniu „Euroregion Niemen” został Burmistrz Olecka. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany przedstawiciela do reprezentowania gminy w Stowarzyszeniu „Euroregion 

Niemen”.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko, Marcin Roszko. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany przedstawiciela do reprezentowania 

gminy w Stowarzyszeniu „Euroregion Niemen”. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.38.2019 

w załączeniu 

 

 

h) przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji 

rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji rządowej 

dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18, 

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 
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Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko 

spraw z zakresu administracji rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy 

wojennych. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.39.2019 

w załączeniu 

 

 

i) zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18, 

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku. 
 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.40.2019 

w załączeniu 

 

 

j) upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 

dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku  

do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących 

zryczałtowanego dodatku energetycznego.  
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany upoważnienia Kierownika 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku do załatwiania indywidualnych spraw  

z zakresu administracji publicznej dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.41.2019 

w załączeniu 

 

 

k) upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku  

do prowadzenia postępowań z zakresu świadczeń pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku  

do prowadzenia postępowań z zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia Kierownika Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku do prowadzenia postępowań z zakresu świadczeń 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.42.2019 

w załączeniu 

 

 

l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.43.2019 

w załączeniu 

 

 

m) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 4 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.44.2019 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 10 – Podjęcie stanowiska w sprawie modernizacji dróg wojewódzkich nr 653 

i 655 przebiegających przez teren Gminy Olecko. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

omówił projekt stanowiska wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt stanowiska.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu stanowiska.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt stanowiska pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 modernizacji dróg wojewódzkich nr 653 i 655 przebiegających przez teren Gminy 

Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 
 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko, Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła stanowisko w sprawie modernizacji dróg wojewódzkich nr 653  

i 655 przebiegających przez teren Gminy Olecko.  

 

 

S t a n o w i s k o   Nr ORN.0007.3.2019 

w załączeniu 
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Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 11 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Mieszkanka Olecka  

podziękowała za likwidację wysokich krawężników przy ul. Gołdapskiej 18 i w okolicy domu 

dziecka. 

W imieniu mieszkańców wręczyła Zastępcy Burmistrza pamiątkową statuetkę. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odczytała treść podziękowań ze statuetki. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

stwierdziła, iż porządek sesji został wyczerpany i zamknęła obrady VIII Sesji Rady Miejskiej  

w Olecku. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

podkreślił, iż dzisiejsza sesja pokazała, że przy zmianie porządku obrad system eSesja  

ma dużą „bezwładność”. Apeluje to twórców programu, by system umożliwiał 

wariantowanie. 

 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Wioletta Dorota Żukowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


